

## Karangan Naratif 1

Tuliskan sebuah cerita yang mengisahkan tentang perasaan buruk sangka yang akhirnya membawa padah.

<p><b>Introduction</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Conflict</li> <li>• Short Dialog</li> <li>• Suspense Elements</li> </ul>	<p>“Tidak mungkin! Dia telah berjanji akan menjemput saya daripada lapangan terbang Narita! [PERSON]”</p> <p>“Cuba bawa bertenang, Puan.”</p> <p>“Tidak mungkin dia mungkir janji! Orangnya berakhlak mulia!”</p> <p>“Daripada pengawasan kami memang tiada orang yang mirip lelaki yang Puan ceritakan di dewan ketibaan. Walau apapun, kami akan bawa puan ke bilik khas untuk disoal-siasat selanjutnya. Puan boleh berikan penjelasan terperinci di bilik itu nanti.”</p> <p>“Saya tidak bersalah! Apa yang kamu jumpa bukan milik saya. [OBJECT]”</p> <p>“Sila ikut saya, Puan”</p> <p>“Tidak!”</p> <p>Pergelutan berlaku. Pegawai imigresen Jepun itu sekilas dibantu oleh dua orang teman sekerjanya. Wanita Melayu yang cuba mempertahankan dirinya terus berteriak dan cuba menghalang mereka daripada mengheretnya pergi. Di benak fikiran wanita itu, dia percaya saat itu bermulalah detik hitam yang akan memalapkan terus kehidupannya. [INCIDENT]</p>
<p><b>The Main</b></p> <p>Developing Sarah</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Action</li> </ul>	<p>Sarah tidak pernah bayangkan yang tuah akhirnya menyebelahi dirinya. Dilahirkan dengan kaki kirinya sepuluh sentimeter lebih pendek daripada kaki kanannya, Sarah terpaksa bergerak seperti seorang yang tempang sejak dia mula belajar berjalan. Di sekolah dia sering menjadi bahan ketawa teman-temannya yang kurang perihatin tentang perasaannya. [Action 1] Dia sering menyalahkan ibunya yang juga dilahirkan cacat sepertinya. Sering kali tangan ayah berbekas merah pada pipinya apabila mulutnya celupar menyalahkan takdir kerana mempunyai seorang ibu yang tempang. [Action 2] Walaupun cuba dipujuk oleh teman karibnya supaya redha dengan ketentuan Tuhan, Sarah memberontak. Rasanya tidak adil jika dia dilahirkan cacat sedangkan orang lain pula sempurna. Bagi Sarah di mana keadilan jika Tuhan itu Maha Adil. [Action 3] Dia tidak ingat bila kali terakhir dia meletakkan kepalanya pada sejadah. Sudah lama dia tinggalkan sembahyang. Fikirnya, apa guna sembahyang pada Tuhan yang ingin menyusahkan kehidupannya. Dia pasrah yang kehidupannya tidak akan</p>